
JAARVERSLAG PROEFDIERDESKUNDIGE BIO- SERVICE TE MEERSSEN

In het verslagjaar 2011 heeft ondergetekende enkele keren telefonisch met de
vergunninghouder overleg gevoerd. Het aantal bloedafnames blijft dalen en van paarden
wordt al een tijd geen bloed meer afgenomen.

Er wordt een correcte administratie bijgehouden van de aan of afvoer van de dieren, het
weizijnsdagboek (wekelijks worden eventuele bijzonderheden vastgelegd omdat het hier
slechts gaat om normale landbouwhuisdieren, vanaf dit jaar alleen nog schapen, die zo
mogelijk in de weide lopen) en de registratie van de bloedafnames per dier.

De bloedafnames vertonen een sterk dalende tendens, aangezien alle afnemers op een na zijn
overgegaan op het betrekken van kant en klare bloedplaten.

Oosterbeek, 5 januari 2012.

, Proefdierdeskundige.


